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Datum: 28. 5. 2024 

ZAPISNIK 
 3. redne seje Sveta staršev Osnovne šole Franja Goloba Prevalje  

v šolskem letu 2023/2024, ki je bila v torek, 28. maja 2024 ob 17. uri v jedilnici šole. 
 

 
Prisotni člani Sveta staršev OŠ Prevalje: (podpisni list v dokumentaciji Sveta staršev) 
Opravičeno odsotni člani Sveta staršev OŠ Prevalje: (podpisni list v dokumentaciji Sveta staršev) 
Ostali prisotni:  dr. Andreja Tinta, ravnateljica OŠ Franja Goloba Prevalje, pomočnici ravnateljice 
Mateja Pečnik in Milanka Janezič in Urška Petrič, šolska svetovalna služba.  
 
 
Dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Potrditev dnevnega reda. 
3. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje. 
4. Pregled in potrditev seznama z učnimi gradivi (delovnimi zvezki in 
drugimi potrebščinami) za šolsko leto 2024/25. 
5. Seznanitev z vzgojnim delovanjem v šolskem letu 2023/24. 
6. Seznanitev z realizacijo LDN v šolskem letu 2024. 
7. Predlogi in pobude. 
8. Razno. 
 

Ad1 

 
Predsednik Sveta staršev Ivan Backović pozdravi vse prisotne. Ugotovil, da je Svet staršev sklepčen. 

 
Sklep 1:  Svet staršev OŠ Prevalje je sklepčen. 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika in je priložena originalu zapisnika. 
 

Ad2 
 

Predsednik Sveta staršev Ivan Backović  prisotnim predstavil dnevni red 3. seje Sveta staršev v šolskem 
letu 2023/2024 in pozove h glasovanju. 
 
Sklep 2: Svet staršev je soglasno potrdil predlagani dnevni red 3. redne seje. 
 

Ad3 
 
Predsednik Sveta staršev, Ivan Backović, je prisotne pozval h glasovanju za potrditev zapisnika 2. seje 
Sveta staršev, ki je potekala 20. 2. 2024 ob 18. uri, z vsebino katerega so člani Sveta staršev soglašali. 
Pripomb na zapisnik ni bilo. 
 
Sklep 3: Člani Sveta staršev so potrdili zapisnik 2. seje Sveta staršev, ki je potekala od 20. 2. 2024. 
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Ad4 

 
Predsednik Sveta staršev Ivan Backović je ravnateljico dr. Andrejo Tinta pozval k predstavitvi pregleda 
in potrditvi seznama z učnimi gradivi (delovnimi zvezki in drugimi potrebščinami) za šolsko leto 
2024/25. 
 
Gospa ravnateljica predstavi seznam učnega gradiva za leto 2024/25 in poudari, da je znesek v 4. in 5. 

razredu še nekoliko nižji od lanskega zneska (2023/2024). Pove, da težijo k temu, da bi učenci 

uporabljali čim manj delovnih zvezkov in čim več sami pisali v zvezke. Pojasnil, da so na šoli zaključili 3-

letni projekt formativnega spremljanja, kjer ni toliko poudarka na zapisovanju, ampak v tem, da učenci 

aktivno pristopajo k učni uri, ki v otroku pušča daljšo in globljo sled. Učitelji/ice so sicer v nekem deležu 

avtonomni pri izbiri gradiv. 

Sklep 4: Svet staršev je soglasno potrdil predlagani seznam učbenikov, delovnih zvezkov ter ostalih 
šolskih potrebščin po posameznih razredih, ter podružnicah OŠ Franja Goloba Prevalje za šolsko leto  
2024/25. 
 

 
Ad5 

 
Urška Petrič iz šolske svetovalne službe prisotne seznani s poročilom o vzgojnem delovanju v šolskem 
letu 2023/24, ki zajema aktivnosti za učence, starše in strokovne delavce in analizo vzgojne 
problematike. Izpostavi naslednje pomembne točke: 
 

- Poudari, da je šola namenjena tako prenosu znanja kot za prenašanje vrednot, ki so zapisane 
tudi v vzgojnem načrtu. To so: krepitev sodelovanja, odgovornosti, medsebojnega spoštovanja, 
skrb za posameznika, nenasilna komunikacija, doslednost, strpnost, dogovarjanje, varnost, 
kolegialnost, zdravje, šport, spodbujanje odličnosti, konstruktivno nenasilno reševanje 
konfliktov. 

- Povzame realizacijo različnih dejavnosti, npr. program Neon, ki preprečuje in prepoznava 
različne oblike nasilnega in nespoštljivega vedenja in delavnico o tem, kako odreagirati na 
nasilje. V delavnice so se vključevali tudi zunanji izvajalci, kot so: Policija, zdravstvena služba, 
MOCIS. Letošnja tema otroškega parlamenta je bila duševno zdravje otrok in mladih. 
Organizirali so teden odgovornega ravnanja, medgeneracijsko branje, dejavnosti v okviru 
Unesca, dejavnosti v okviru Zdrave šole in Eko šole, projekt Bodi kul beri ful, Karitas – zbiranje 
šolskih potrebščin in akcijo Podari zvezek. 

- Pove, da so se starši tekom leta vključevali v tedenske in mesečne govorilne ure. Za starše je 
bilo kar nekaj predavanj, npr. Zamolčane resnice, pasti kemičnih zasvojenosti, Uporaba 
mobilnih naprav pri otrocih, Medsebojni odnosi, Samostojnost otrok pri učnem delu in različne 
tehnike učenja, Varnost v prometu in kolesarski izpit, Napotki za začetno branje, Poklicna 
orientacija, Spletno nasilje, Posledice uporabe elektronskih naprav, Uporaba elektronskih 
cigaret in energijskih napitkov. 

- Strokovni delavci šole so se udeležili dveh predavanj, in sicer, predavanje dr. Željka Čurića in 
psihologinje dr. Mojce Čerče. Strokovni delavci se na lastno željo udeležujejo še drugih 
izobraževanj, ki so na voljo v sistemu Katis in od drugih ponudnikov.   

- Glede vzgojne problematike ga. Petrič izpostavi, da posamezniki ne upoštevajo šolskega reda. 
Šola zato na podlagi šolskih pravil izvaja vzgojne ukrepe. V letošnjem šolskem letu je bilo do 
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sedaj izrečenih 25 vzgojnih opominov (po 
opominu za učenca šola napravi individualni vzgojni načrt in večina vedenje izboljša), 2 učenca 
sta trenutno v postopku prešolanja. Poleg teh ukrepov so izrekli tudi ustna opozorila, pisna 
obvestila staršem, restitucijo in mediacijo v primeru neprimernih vedenj, kot so odklanjanje 
dela, neupoštevanje navodil učitelja, neprimerna komunikacija, neopravičeni izostanki, fizični 
napadi na učence, učitelje, spremljevalca, grob verbalni napad na učitelja, uničevanje šolskega 
inventarja. 

- Šola na področju vzgojnega delovanja sodeluje tudi z drugimi inštitucijami, s Policijo, Centrom 
za duševno zdravje mladostnikov, pedopsihiatrom, strokovnim centrom Maribor, Zavodom za 
šolstvo. Poudari, da opaža, da mnoge stiske otrok, ki se izražajo v šoli, nastajajo doma v 
družinskem okolju in hkrati poudari, da je šola odprto okolje za pogovor s starši o stiskah in 
potrebah otok in lahko pri tem konstruktivno pomaga, da se učenci počutijo slišani, razumljeni 
in podprti. Zaključi, da je zaključek šolskega leta za učence naporen, saj morajo opraviti veliko 
obveznosti in za mnoge to pomeni še večjo stisko.  
 

Sklep 5: Člani Sveta staršev so se seznanili z poročilom o vzgojnem delovanju v šolskem letu 2023/24. 
 

Ad6 
 
Pomočnica ravnateljice, ga. Mateja Pečnik prisotne seznani z realizacijo LDN v šolskem letu 23/2024. 
Izpostavi, da so zaključili nacionalno preverjanje znanja, izvedeni bodo še popravni in predmetni izpiti, 
ki se izvajajo za učenko, ki se izobražuje na domu. Opravlja 8 predmetov, ki so letos predpisana po 
zakonu. Število učencev po oddelkih se spreminja, v povprečju šola ostaja na isti številki. Na šoli izvajajo 
različne oblike pouka, npr. delo v manjših skupinah, fleksibilni predmetnik, vključeni so v razširjeni 
program RAP, kjer se obetajo spremembe, ki pa jih še ne morejo uradno potrditi. Izvaja se strokovna 
pomoč za učence s posebnimi potrebami. Vsak drugi torek v mesecu so potekale govorilne ure, 
roditeljski sestanki. Realizirani so bili tudi RAP, bivanje v naravi, šole v naravi in kulturne dejavnosti. 
Pevski zbor se je udeležil novoletne prireditve Zavarovalnice Triglav v Cankarjevem domu. Izvedli so 
tudi intenzivni enotedenski plavalni tečaj. Odvijale so se različne aktivnosti v okviru izbirnih predmetov 
(šolsko novinarstvo, življenje človeka na Zemlji, raziskovanje domačega kraja, šport za sprostitev …). 
Šola je vključena v mnoge projekte in gibanja (glej Ad6). Izvedli so tehniške, naravoslovne, kulturne in 
športne dneve ter ekskurzije. Z večjimi in manjšimi akcijami je šola sodelovala z lokalnim okoljem 
(praznični december, pustna maškarada …). Učenci so se udeležili veliko športnih tekmovanj in 
tekmovanj iz znanj. Pomočnica ravnateljice posebej pohvali trenutne odbojkarske državne prvakinje. 
Zaključi, da bo 24. junija LDN, tudi vseh podružničnih šol, realiziran.  

 
Sklep 6: Člani Sveta staršev so se seznanili z realizacijo LDN v šolskem letu 23/2024. 

 
 

 
Ad7 

 
Predsednik Sveta staršev Ivan Backović je prisotne pozval k podajanju vprašanj in pobud. Izpostavljena 
so bila naslednja vprašanja in pobude: 
 

1. Zakaj učitelji čakajo do zadnjega s pridobivanjem potrebnih ocen? V začetku šolskega leta je 
zatišje, na koncu pa poleg NPZ-ja, pisnih in ustnih spraševanj in govornih nastopov še 
seminarske, predstavitve izdelovanja pri geografiji, ki bi jih lahko učenci uredili prej, ko ni 
toliko snovi za preverjanje znanja. 
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ODG: ga. Andreja Tina pojasni, da imajo za 
vsak razred določene standarde znanja, ki jih morajo otroci osvojiti, da napredujejo v višji 
razred. Ti standardi se po navadi realizirajo šele proti koncu šolskega leta, zato na koncu ostane 
še ocenjevanje znanja. Pojasni, da so na področju šolstva v Sloveniji trenutno aktualne 
razprave, ki napovedujejo, da se bo ocenjevanje znanja bistveno spremenilo, ne vedo pa, kdaj 
bo to realizirano. Ravnateljica se strinja, da bi lahko tudi brez ocen v šoli super poučevali. To 
potrjujejo tudi izsledki formativnega spremljanja na šoli, kjer so opazili, da imajo otroci več 
znanja in več poglobljenega znanja. 
 

2. Predstavnica staršev je izpostavila temo, da je učenec, ki je dobil zaradi neprimernega 
vedenja in medvrstniškega nasilja že tretji opomin, še vedno izvajal neprimerno vedenje. 
ODG: Ravnateljica šole, dr. Andreja Tinta pojasni, da so se v tem primeru poslužili preventive, 
kurative in drugih mehanizmov, ki niso bili učinkoviti, zato so sprejeli tudi končne odločitve o 
premestitvi. Predstavnik staršev dopolni, da so imeli tudi pri njih primer medvrstniškega nasilja 
s strani istega učenca, kjer se je šola odzvala proaktivno in jim pojasnila, da je učenec v 
postopku prešolanja. Izpostavi, da je problem sistemski, ker vzrok ni rešen, saj bo učenec lahko 
nasilje naprej izvajal na drugi šoli, absolutno pa se strinja z ukrepi, saj mora šola zaščititi 
vsakega otroka. Poudari še, da bi morali učence opogumljati da spregovorijo, da težave in 
nasilje tudi sporočijo. Pomočnica ravnateljice Mateja Pečnik doda pojasnilo in težavo nasilja 
postavi v širši okvir. Pojasni, da je težko reševati podobne zadeve na državni ravni, kjer bi 
ustrezno poskrbeli za podporo učencem, ki imajo težave z neprimernim vedenjem, saj so 
domovi, kjer bi bili učenci deležni primerne obravnave v Sloveniji popolnoma zasedeni, rejniške 
družine, ki bi se lahko še pravočasno vključile v pomoč, pa jih v Sloveniji primanjkuje, v veliki 
večini so rejniki upokojenci, za katere so mladostniki z vedenjskimi težavami mnogokrat 
prevelik izziv. Urška Petrič doda, da so težave že pri pridobivanju pedopsihiatrov, urgentne 
pomoči in drugih strokovnjakov, saj je splošno pomanjkanje kadra.  
 

3. Predstavnik staršev izpostavi, da je bila istočasno organizirana seja sveta Staršev in sestanek 
za odhod učencev v Rakov Škocjan, zato se nekateri starši niso udeležili seje in pozove, da se 
v prihodnje ure bolj učinkovito uskladijo. 
 

4. Predstavnica staršev poda predlog, da bi bile govorilne ure objavljene tudi na spletni strani 
šole, ne le v Letnem delovnem načrtu in publikaciji. Vodstvo šole pritrdi pobudi.  
 

5. Predstavnica staršev nižjih razredov preda vprašanje in pobudo nekaterih staršev za 
organizacijo poletnega počitniškega varstva s strani šole, saj se starši soočajo s stiskami, ko 
med počitnicami nimajo varstva za otroke. Ravnateljica dr. Andreja Tinta pojasni, da na šoli 
žal nimajo ustreznih kadrovskih virov, saj v poletnem času učitelji po zakonodaji koristijo 
dopust in ure, ki so jih tekom leta opravili v popoldanskem času in ob vikendih, razna 
izobraževanja. Doda, da bi za izvajanje počitniškega varstva morali dobiti zunanje izvajalce. 
Doda še, da v poletnih mesecih na šoli intenzivno poteka prenova (beljenje, čiščenje …). 
Predstavniki staršev dodajo tudi pobudo, da bi se za počitniško varstvo povezale šole in občine 
Mežiške doline ter ponudile skupen, subvencioniran program, ki bi ga vodili ustrezno 
usposobljen kader. Ravnateljica še doda, da šola pomaga po svojih močeh in da v primeru 
počitniškega varstva športnega centra Mfit, letos kuharice na šoli pripravljajo za otroke vse 
obroke. 
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6. Predstavnica staršev izpostavi vprašanje o razlogu glede izjemno negativnega učnega uspeha 
oz. zadnjega testa pri kemiji v 8. razredu.  Ravnateljica dr. Andreja Tinta pojasni, da bo 
pridobila podrobna pojasnila na to temo, da pa ji je učiteljica zagotovila, da so bile na testu 
osnove.  
 

7. Predstavnica staršev vpraša po podatkih, koliko je šola v okviru športnih aktivnosti koristila 
plezalni center Prevalje? Ravnateljica dr. Andreja Tinta pojasni, da ima šola v Plezalnem centru 
rezervirano vsak dan 2 uri za vse oddelke (32 oddelkov) in vsak dan 1 uro za vrtec. Vsak oddelek 
se tako v povprečju enkrat na 14 dni udeleži vadbe v centru.  

 
8. Predstavnica staršev učenca 9. razreda, ki letos zaključuje svoj mandat v Svetu staršev OŠ 

Prevalje se zahvali za odlično sodelovanje.  
 
Predsednik sveta staršev Ivan Backović se je staršem zahvalil za sodelovanje. 
 
Seja Sveta staršev OŠ Prevalje v šolskem letu 2023/2024 se je zaključila ob 18. uri 
 
 
 
Zapisnik:                                                                                                    Predsednik Sveta staršev: 
Nina Meh Savić                                                                                         Ivan Backović 
                                                                                                                           
Priloge: 

- Lista prisotnosti članov Sveta staršev 
 


